



● **Kathy Chung**

14 May 2012, 2:00 PM

KC

Hi, Hunter

To: hbiden@r[REDACTED].com

Thanks for calling and thinking of me. After the initial shock of taking in what you said...how could I pass up an opportunity to work for the Vice President of the United State!!!! I do have a few questions. What is Michelle's primary job? I think I know what the job would entail, minus the scheduling part, which is a huge part of what I do now. But what would be my top 3 - 5 responsibilities be in the office? Do you know the salary? Again, thanks for thinking of me.

Kathy



Sender: Kathy Chung

<kathychung[REDACTED]@[REDACTED].com >

Time: 5/14/2012 2:00 PM

To: Hunter Biden <hbiden@[REDACTED].com>

Subject: Hi, Hunter

Thanks for calling and thinking of me. After the initial shock of taking in what you said...how could I pass up an opportunity to work for the Vice President of the United State!!!! I do have a few questions. What is Michelle's primary job? I think I know what the job would entail, minus the scheduling part, which is a huge part of what I do now. But what would be my top 3 - 5 responsibilities be in the office? Do you know the salary? Again, thanks for thinking of me.

Kathy

Relevant People Information:

Kathy Chung

Director of Scheduling - US Senator Mark Udall, Colorado

Mark Udall

Mark Emery Udall (born July 18, 1950) is an American politician who served as a United States Senator from Colorado from 2009 to 2015. A member of the Democratic Party, he previously served in the United States House of Representatives, representing Colorado's 2nd congressional district. Prior to being elected to Congress, he represented parts of Boulder, Colorado in the Colorado House of Representatives.



Reference:

https://en.wikipedia.org/wiki/Mark_Udall

邮件中文翻译如下：

发件人: KathyChung 凯西.钟

<kathychung[REDACTED]@g[REDACTED].com >

时间: 5/14/2012 2:00 PM

收件者: 亨特.拜登 <hbiden@[REDACTED].com>

主题: 你好, 亨特

谢谢你想到我并打电话给我。当理解了你想谈的事情之后我起初非常震惊... 但我怎么能错过为美国副总统工作的机会呢!!!!

不过，我的确有几个问题想和你确认一下：请问米歇尔的主要工作内容是什么？我大致知道我的工作内容会是什么，除去日程安排这部分，因为这也正是我现在工作的一大部分内容。但我还是想确认一下我在办公室的最主要的 3 至 5 个职责会是什么？另外，你知道薪水是多少吗？再次感谢你能想到我。

凯西

邮件人物介绍/分析：

凯西·钟

美国前参议员马克·尤德尔的调度总监（日程安排总监）。

马克·尤德尔

马克·埃默里·尤德尔（英語：Mark Emery Udall，1950年7月18日－），美国政治家，2009年至2015年曾担任美国科罗拉多州联邦参议员。民主党成员，他此前曾在美国众议员任职，代表科罗拉多州第二国会选区。2008年参议员选举中，尤德尔击败共和党籍对手鲍勃·沙弗尔（Bob Schaffer）从而当选参议员。在其第一个任期仅过17天后，便代替当时即将成为美国内政部长的肯·萨拉查成为了科罗拉多州资深参议员。



參考資料：

<https://zh.wikipedia.org/wiki/%E9%A9%AC%E5%85%8B%C2%B7%E5%B0%A4%E5%BE%B7%E5%B0%94>